
586734

|i 10 2»

Hi 10 2e

Rl 10 2e

ti«ra E 10 2e \m

10 2e

10 2e

To @minvwsmll
a@minvws nll

@minvws nl]

ilMiiaiaM@minvws nn i iuai6Bi@m hvws nl]10X26 10X28Cc

10 2e

From

Sent Fri 8 28 2020 3 57 18 PM

Subject IC opschaling MTDGCZ en ELV

Fri 8 28 2020 3 57 20 PM

FW voorbereidinq TO en BO tiideliike capaciteit buiten ziekenhuisCOVID 19 eml

Received

Brainstorm DBC ic bedden v03 docx

Hallo 10 2e

Als beloofd nog een update over de opschaling IC voor de stuurgroep MTDGCZ

Dit kan alleen niet adhv de stukken want die hebben wij nog niet gezien wel enkele passages

Belangrijkste punten die we qua adit

nog wil aanvullen voor het vervoel I
nrl infr n i willen geven ten aanzien van de IC bedden mogelijk datjjaanje mee 10 2e

10 2e

Proces

Er is afgelopen donderdag gesproken over hoe we samenwerken

[||JJ|ggJieeft daarop ook actie ondernomen Duidelijk is nu wie welk onderdeel doet en daarbij heeft ze ook aangegeven

wie welke actie moet uitvoeren en voor wanneer Kortom erg prettig
Ook hebben we gewisseld dat we niet allemaal over dezelfde info beschikken Dat hoeft niet erg te zijn maar als het over

zaken gaan die je raken is dat lastig Daar zien we nu ook al verbetering in dus dat is fijn
Kortom de lijn naar boven is ingezet en hopelijk gaat dat zo door

Inhoudelijk

pn ik hebben een notitie opgesteld over het voorkomen van dubbele bekostiging tussen Zvw en subsidieregeling
kosten zitten en in de subsidie het bed zelf bijv en in het tarief van een ligdag IC

Voorstel van sommigen was om dan maar even een aparte prestatie te maken Dat voorstel hebben wij uitgewerkt en

achten wij niet uitvoerbaar

De NZa die we donderdag ook hebben gesproken leek dat ook het geval
Wij hebben ingezet op verrekening via lumpsums
Het voorstel vind je in de bijlage maar moet nog verder worden uitgewerkt en worden geagendeerd voor overleg in de

•oep en ic bedden groep

x»k meenemen informeren ivm AL en identificatie van coronapatienten

10 2e

groei

Ik ga|

Er is ook een perceel opleidinoen ivm opschaling IC Ik weet niet of dat ook in de stuurgroep besproken wordt maar dat loopt
via VWS subsidies dus daar hebben wij qua beschikbaarheidbijdrage geen bemoeienis mee

ELV bedden

^sluit maandag aan bij het vooroverleg over d^ifmpciering van ELV bedden

In de bijlage mocht het oppoppen de reactie van

Belangrijkste nieuwtje daarin ZIM stelt voor de beschikbaarheid van de bedden ook door VWS te laten betalen gelijk
aan IC bedden

Dp de stukken van ZN etc10 2e

lijkt ons niet zo n goed idee

is komende week aan het genieten van een welverdiende vakantie in Venetie en ik ben maandag vrijNB 10 2e

Vrvoroet^ijn weekend

10 2e


